

# Medi-Cal មានការធានារ៉ាប់រងលើធ្មេញ



ក្នុងនាមជាសមាជិក Medi-Cal អត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នក និងអត្ថប្រយោជន៍របស់កូនអ្នករួមមានការធានារ៉ាប់រងធ្មេញ។ សូមមើលតារាងខាងក្រោមដើម្បីមើលទិដ្ឋភាពទូទៅនៃការថែទាំធ្មេញដែលត្រូវបានធានារ៉ាប់រងដោយ Medi-Cal។

សេវាកម្ម	ទារក	កុមារ	កុមារវ័យជំទង់	ការមានផ្ទៃពោះ	មនុស្សពេញវ័យ	មនុស្សវ័យចំណាស់
ការពិនិត្យ*	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ការថតកាំរស្មីអ៊ិច	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ការសម្អាតធ្មេញ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ការលាបហ្វ្លូអ៊ីយ៉ាត	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ការដាក់ធ្មេញ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ការដកធ្មេញ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
សេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ថ្នាំរំលាស់អារម្មណ៍	✓	✓	✓	✓	✓	✓
សារធាតុការពារជម្រាបទឹកធ្មេញផ្កាម**		✓	✓			
វេជ្ជប្រយោជន៍ប្រសព្វធ្មេញ		✓	✓	✓	✓	✓
ទន្ទឹមទ្រូងធ្មេញ (ដង្ហើម)***			✓			
ការស្រោបធ្មេញ****			✓	✓	✓	✓
ក្រាសធ្មេញមួយចំហៀង និងពេញ			✓	✓	✓	✓
តម្រង់ជូរក្រាសធ្មេញ			✓	✓	✓	✓
ការសម្អាតស៊ីដស្រោមអញ្ចាញធ្មេញ			✓	✓	✓	✓

\*ការពិនិត្យសុខភាពឥតគិតថ្លៃ ឬមានតម្លៃទាប ជាដាច់ខាតប្រាំមួយខែម្តងសម្រាប់សមាជិកក្រោមអាយុ 21 ឆ្នាំ ជាដាច់ខាត 12 ខែម្តងសម្រាប់អាយុលើសពី 21 ឆ្នាំ។  
 \*\*សារធាតុការពារជម្រាបទឹកធ្មេញផ្កាមអចិន្ត្រៃយ៍ត្រូវបានធានារ៉ាប់រងសម្រាប់កុមារ និងកុមារវ័យជំទង់រហូតដល់អាយុ 21 ឆ្នាំ។  
 \*\*\*សម្រាប់អ្នកដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់។  
 \*\*\*\*ការស្រោបលើធ្មេញផ្កាម ឬធ្មេញផ្កាមតូច (ធ្មេញខាងក្រោយ) អាចត្រូវបានធានារ៉ាប់រងក្នុងករណីខ្លះ។

## ទារក

ការទៅពិនិត្យធ្មេញលើកដំបូងរបស់កូនអ្នកគួរតែធ្វើឡើងបន្ទាប់ពីធ្មេញដំបូងរបស់ពួកគេលេចចេញ ឬបន្ថែមលើសពីថ្ងៃកំណើតដំបូងរបស់ពួកគេទេ។ ធ្មេញទឹកដោះមានសារៈសំខាន់ចំពោះសុខភាព និងការអភិវឌ្ឍន៍របស់កូនអ្នក។ ធ្មេញទាំងនោះជួយគាត់ឱ្យទំពារ និងយាយ និងញញឹម។

## កុមារ

កុមារចាប់ផ្តើមបាត់បង់ធ្មេញទឹកដោះតាំងពីអាយុប្រាំឆ្នាំ។ នេះគឺជាពេលដែលធ្មេញអចិន្ត្រៃយ៍របស់ពួកគេចាប់ផ្តើមដុះ។ សាកសួរពេទ្យធ្មេញរកសារធាតុការពារជម្រាបទឹកធ្មេញផ្កាមដើម្បីជួយការពារធ្មេញផ្កាមរបស់កូនអ្នកពីប្រហោងដង្ហើម។

## កុមារវ័យជំទង់

ការទទួលបានអាហារ និងភេសជ្ជៈដែលមានជាតិស្ករ ដូចដែលកុមារវ័យជំទង់ធ្វើជាញឹកញយដាក់ឱ្យពួកគេប្រឈមមុខខ្ពស់នឹងជំងឺអញ្ចាញធ្មេញ និងជំងឺពួកធ្មេញ។ កុមារវ័យជំទង់ដែលបន្តទៅការពិនិត្យសុខភាពជាប្រចាំធានាបាននូវសុខភាពមាត់ធ្មេញល្អរហូតដល់ពេញវ័យ។

## ការមានផ្ទៃពោះ

ការថែទាំសុខភាពមាត់ល្អជួយការពារបញ្ហាអំឡុងពេលមានផ្ទៃពោះ។ ក្នុងនាមជាសមាជិក Medi-Cal អ្នកត្រូវបានរ៉ាប់រងក្នុងពេលមានផ្ទៃពោះ និងរយៈពេល 12 ខែបន្ទាប់ពីការសម្រាលកូនរបស់អ្នក។

## មនុស្សពេញវ័យ

នៅពេលអ្នកកាន់តែចាស់ ការថែទាំសុខភាពរបស់អ្នកកាន់តែសំខាន់ឡើងៗ។ ការជួបពិនិត្យមាត់ធ្មេញជាទៀងទាត់ជួយរក្សាអញ្ចាញ និងធ្មេញរបស់អ្នកឱ្យរឹងមាំ និងជួយជាមួយសុខភាពជារួមរបស់អ្នក។

## មនុស្សវ័យចំណាស់

មនុស្សពេញវ័យកាន់តែចាស់គឺងាយនឹងមានជម្ងឺអញ្ចាញ និងបញ្ហាសុខភាពមាត់ផ្សេងៗទៀត។ អ្នកអាចកាត់បន្ថយហានិភ័យរបស់អ្នកបានដោយការដុសធ្មេញពីរដងក្នុងមួយថ្ងៃ ដោយប្រើអំបោះអនាម័យជាដាច់ខាតថ្ងៃ និងដោយការជួបពិនិត្យជាមួយទេស្តពេទ្យរបស់អ្នកជាទៀងទាត់។

ស្វែងយល់អំពីអត្ថប្រយោជន៍ធ្មេញរបស់អ្នក ហើយស្វែងរកពេទ្យធ្មេញ Medi-Cal នៅជិតអ្នកតាមអាសយដ្ឋាន [SmileCalifornia.org](http://SmileCalifornia.org) ឬតាមរយៈការហៅទូរស័ព្ទទៅលេខ **1-800-322-6384**។ ជាមួយនឹង Medi-Cal Dental ការមកជួបពិនិត្យរបស់អ្នកគឺឥតគិតថ្លៃ ឬមានតម្លៃទាប។ កំណត់ការណាត់ជួបរបស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ!

[SmileCalifornia.org](http://SmileCalifornia.org) | **1-800-322-6384**

